
Voorzitter,

Gelukkig hebben we dit keer de voorliggende P&C cyclus wel goed kunnen bestuderen.
In samenhang met het vergaderschema hebben we de volgende vragen:

1) de fractie van het CDA kan instemmen met één Berap in september mits het
toegezegde DashBoard ruimschoots daarvoor operationeel is met met opnieuw de
vraag aan de portefeuillehouder: wat is de planning voor het DashBoard? Een
schriftelijk antwoord op deze vraag is ons toegezegd in het Politiek Beraad.

2) tijdens het Politiek Beraad hebben we ook aangegeven dat 12 juli voor het
behandelen van de Kadernota wel erg laat is, zeker voor wat betreft het belang
hiervan in combinatie met te verwachten afwezigheid van meerdere raadsleden. Hier
komen we bij de behandeling van het vergaderschema nog even op terug

Voorzitter, afsluitend nog de vraag of de P&C cyclus met de accountant is afgestemd èn of
er voldoende ruimte is opgenomen voor tegenvallers opdat we niet weer geconfronteerd
worden met een goedkeurende accountantsverklaring op het allerlaatste moment.

Tot zover voorzitter.


